



The new Woven collection by Okia, distributed directly by Okia in Canada, is inspired by the art of woven fabrics. Thanks to HDA® Technology, Okia is able to translate an inspirational image into detailed eyewear decorations. The fabric texture extends along the entire length of the temple, producing original colours and designs.

okia.com

La nouvelle collection Woven, d'Okia, distribuée directement par Okia au Canada, s'inspire de l'art du tissage. Grâce à la Technologie HDA®, Okia arrive à faire d'une image qui l'inspire des décorations très détaillées sur des lunettes. La texture en tissu s'étend tout le long de la branche, permettant de porter des motifs et des couleurs originaux.

okia.com

Oakley True Digital™ progressive lenses are now optimized for cycling, golfing and fishing. They are specifically tailored to each individual sport. Vision is optimized peripherally and straight ahead for the main distances covered in each sport.

ca.oakley.com

Les lentilles progressives True Digital™ d'Oakley sont maintenant optimisées pour le cyclisme, le golf et la pêche, grâce à un rendu adapté à chacun de ces trois sports. Elles optimisent la vision périphérique et rectiligne en fonction des principales distances à couvrir.

ca.oakley.com



NuPolar polarized lenses by Younger Optics are now available in 1.60 index material. They are made with MR-8™ resin, in single vision grey, brown and green, and in eight base curves.

www.youngeroptics.com

Les lentilles polarisées NuPolar, de Younger Optics, sont désormais disponibles en index 1.60. Elles sont fabriquées en résine MR-8™, dans le simple vision gris, brun et vert, et dans huit courbes de base.

www.youngeroptics.com

YOUNGER OPTICS 
The Optical Lens Innovators

Distributed by Fame Optique, the Australian brand of sunglasses, Le Specs, reintroduced after a 20-year absence, has a new model. The Revolver frame changes colour as the wearer's head changes position, creating a prismatic effect. Blue becomes purple. The lenses are manufactured with polycarbonate, the frame, with grilamid.

fameoptique.ca



Distribuée par Fame Optique, la marque australienne de lunettes solaires Le Specs, relancée après 20 ans d'absence, compte un nouveau modèle. La monture Revolver change de couleur au gré de la position de la tête, par effets de prisme. Elle passe du bleu au mauve. Ses lentilles sont en polycarbonate et la monture est en grilamid.

fameoptique.ca